

# Newline Interactive Inc.

## 声明

特此声明，Newline Interactive Inc. 为一家纯品牌营销公司，仅负责产品的推广和销售。所有 newline 产品的设计和制造均由深圳市鸿合创新信息技术有限责任公司（以下简称“鸿合创新”）代工完成。因此，所有与产品设计和制造相关的责任应归属于“鸿合创新”。

“鸿合创新”的运营范围为深圳市坪山区坑梓街道沙田社区丹梓北路 1 号鸿合大厦 1 栋 A 座 101 及整栋，ISO 14001:2015 证书编号为 04323E31072R0M11，其认证范围可以全部覆盖该场所的研发和制造业务。

## Declaration

We hereby declare that Newline Interactive Inc. is a pure brand marketing company, solely responsible for product promotion and sales. The design and manufacturing of all newline products are outsourced to SHENZHEN Hitevision Technology Co., Ltd. (hereinafter referred to as " Hitevision "). Therefore, all responsibilities related to product design and manufacturing should be attributed to " Hitevision ".

The operational scope of " Hitevision " is at Honghe Mansion No. 1 Building A, 1 Danzi North Road, Shatian, Kengzi Street, Pingshan District, Shenzhen. The ISO 14001:2015 Registration No. is 04323E31072R0M11, and its certification scope covers all product design and manufacturing operations at this location.



**Name: Kevin Wang**

**Position: CEO**

**Email: kwang@newline-interactive.com**

**Date: May 13, 2024**